
Motivatie agendering brief vrijkomende maatschappelijke locaties
 
De CDA-fractie heeft gevraagd de collegebrief van 29 juni 2020 over vrijkomende maatschappelijke 
locaties te agenderen voor bespreking in de raad. 

Net als andere fracties heeft het CDA al meerdere keren aandacht gevraagd voor huisvestings-
vraagstukken en maatschappelijke initiatieven op het gebied van volkshuisvesting. In de 
geagendeerde brief wordt duidelijk dat er weer locaties beschikbaar komen en dus wordt de vraag 
hoe hiermee om te gaan weer actueel.

Wij hebben het idee dat er in het college en in de raad verschillende ideeën leven bij welke rol de 
gemeente op het beleidsterrein volkshuisvesting zou moeten pakken en wil daarom graag met 
college en raad het debat aan over de volgende twee vragen:

- Welke rol ziet het college voor de gemeente bij huisvestingsvraagstukken en 
maatschappelijke initiatieven op dat beleidsterrein?

- Welke rol ziet de raad voor de gemeente bij huisvestingsvraagstukken en maatschappelijk 
initiatieven op dat beleidsterrein?

Met dit debat hopen we te komen tot een duidelijker rolopvatting en meer overeenstemming 
hierover tussen college en raad.
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